
BESTYRELSESMØDE AFD. 7 D. 04.07.19 

TILSTEDE: Anders, Hans, Svend Aage, Helle, Gitte, Pia, Henrik og Ann – afbud fra Dorthe. 

  1 . Velkomst 

  2. Godkendelse af dagsorden. 

 Godkendt uden bemærkninger. 

 3. godkendelse af referat fra sidste møde. 

 Godkendt uden bemærkninger. 

 4. Orientering fra formand. 

Kort orientering fra Anders. Der er ikke sket så meget siden sidste møde. 

 5. orientering fra hovedbestyrelsen. 

Hans orienterer kort, om at Lisbeth er blevet næstformand, og Niels er kommet i 

forretningsudvalget. 

 6. Kassereren orientering. 

 Kort orientering fra Pia. 

 7. Udearealer – prioritering af ønsker fra beboermøde. 

Flere borde/bænkesæt i hyggeområder ved gennemgangene på havesiden, samt bænke 

langs blokkene. 

Pavillon ved legepladser + borde/bænke + grill. 

Svævebane ved skibakken. 

Vedligeholdelsesfri ”pause” bænke diverse steder til gangbesværede. 

Læ for knallert og cykel – åben overdække. 

Flere affaldskurve med låg. 

Frugttræer og flere blomster. 

Yderligere ønsker/forespørgsler vurderes at høre under vedligehold, eller bliver for dyrt i 

forhold til det bevilgede beløb. 

 8. Sommerfest. 



I tidsrummet 11.00 – 16.00 er der arrangementer for alle. Derefter lukker teltet, så vi kan 

gøre klar til velkomstdrinks kl 17.30 og spisning kl. 18.00 for tilmeldte. Yderligere 

informationer bliver omdelt til tilmeldte i starten af august. 

Der er ca 75 tilmeldinger til spisning, så bestyrelsen arbejder videre i forhold til mad, telt, 

drikkevarer mv. 

  9. Renovering etape 3. 

Licitationen gik ikke som forventet, så administrationen er trukket i arbejdstøjet igen. 

Nyhedsbrev udsendes snarest muligt fra administrationen. 

10. Multibane. 

Som nævnt på sidste beboermøde, er det ikke muligt at lave en multibane i vores område, da 

der er nogle krav i forhold til plads og larm. Derfor udgår dette emne nu og fremover af 

dagsordenen. 

11. Knallert-cykelskure på terræn. 

 Dette er med i beboer-ønskerne. Derfor udgår punktet nu og fremover af dagsordenen. 

12. Inkomne forslag til drøftelse og beslutning. 

Der er kommet et ønske i forhold til borde/bænke ved blok 1. Dette hører til under punkt 7. 

13. Eventuelt. 

Der henstilles til, at beboerne ikke smider deres skodder ud over altanen, når de står og 

ryger, da dette skæmmer området, og er til gene for andre beboere. 

Derudover henstilles til, at man ikke fodre mågerne i området. De tiltrækker rotter, hvilket 

gerne skulle undgås. 

 

Næste bestyrelsesmøde 29.08.19 kl. 18.00. Derudover mødes bestyrelsen vedr. sommerfesten                   

d. 01.08.19 kl. 18.30 

Referenten takker for et godt møde. 


